



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်

စာအမှတ်၊ မဗဘ/နပတ(စာရင်း)(၂၇/၂၀၂၁)

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၈ ရက်

သို့

ဘဏ်များအားလုံး

မိုဘိုင်းငွေရေးကြေးရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသည့်အဖွဲ့အစည်းများအားလုံး

MPU

အကြောင်းအရာ။ Covid-19 ကာကွယ်ဆေးဝယ်ရရှိရေးရန်ပုံငွေ (Covid-19 Vaccination Fund) သို့ လှူဒါန်းငွေအတွက် ဘဏ်ဆောင်ရွက်ခ၊ ဘဏ်ငွေလွှဲခ ကင်းလွတ်ခွင့် ပြုရန်နှင့် မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်၊ နေပြည်တော်တွင်ဖွင့်လှစ်ထားသည့် COVID-19 Vaccination Fund သို့ လွှဲပြောင်းပေးနိုင်ရေးကိစ္စ

ရည် ညွှန်း ချက်။ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၏ (ဖ.င.၂၀၂၀) ရက်စွဲပါစာအမှတ် မဗဘ/နပတ/ FIS (၃၉ /၂၀၂၀)

၁။ အကြောင်းအရာပါကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ COVID-19 ကာကွယ်ဆေးဝယ်ယူရရှိရေးရန်ပုံငွေ (COVID-19 Vaccination Fund) ကို မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်၊ နေပြည်တော်တွင် ဖွင့်လှစ်ထားရှိသည့် နိုင်ငံခြားငွေစာရင်းအမှတ် EDC 600012 နှင့် မြန်မာကျပ်ငွေစာရင်းအမှတ် OA 013733 တို့တွင် ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာချက်ကို မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် နိုင်ငံပိုင်သတင်းစာများမှ ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

၂။ ထိုဘဏ်စာရင်းများသို့ အများပြည်သူမှ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် လှူဒါန်းလိုပါက ဘဏ်ကောင်တာမှတစ်ဆင့် ငွေသားဖြင့်တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ အခြားဘဏ်များမှတစ်ဆင့် စာရင်းပြောင်းနည်း Account Transfer ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ Mobile Application မှတစ်ဆင့် Mobile Payment ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ MPU အပါအဝင် အခြား Electronic Card ဖြင့်ဖြစ်စေ လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။ နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် လှူဒါန်းလိုပါက နိုင်ငံခြားငွေရောင်းဝယ်

ဖောက်ကားခွင့်လုပ်ငန်းလိုင်စင်ရရှိထားသော ADလိုင်စင်ရဘဏ်များမှတစ်ဆင့် မည်သည့်
ငွေအမျိုးအစားဖြင့်မဆို လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

၃။ အဆိုပါလှူဒါန်းငွေများအား မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်၊ နေပြည်တော်တွင် ဖွင့်လှစ်
ထားရှိသည့် COVID-19 Vaccination Fund သို့ လွှဲပြောင်းပေးနိုင်ရေးကို စီမံကိန်း၊
ဘဏ္ဍာရေးနှင့်စက်မှုဝန်ကြီးဌာနက ယနေ့ (၈.၁.၂၀၂၁) ရက်နေ့တွင် မြန်မာနိုင်ငံတော်
ဗဟိုဘဏ်သို့စာဖြင့်အကြောင်းကြားလာပါသည်။

၃။ အများပြည်သူတို့၏ အလှူငွေများကို COVID-19 ကာကွယ်ဆေးဝယ်ယူရရှိရေးတွင်
အပြည့်အဝအသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် ဘဏ်များ၊ AD လိုင်စင်ရဘဏ်များ၊ မိုဘိုင်းငွေရေးကြေး
ရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် အဖွဲ့အစည်းများနှင့် MPU တို့အနေဖြင့် ငွေလွှဲခကောက်ခံခြင်း
မပြုဘဲ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးရန် အထူးအလေးပေးတိုက်တွန်းပါကြောင်းနှင့် အများပြည်သူ၏
လှူဒါန်းငွေများ အပြည့်အဝအသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် အမြန်စိစစ်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ပါရန်
အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

၄။ အလှူငွေများကို လွှဲပြောင်းပေးရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် ၏ CBM-NET
စနစ်ဖြတ်သန်းအသုံးပြုခြင်းရှိပါက မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်မှ CBM-NET အသုံးပြုခများ
ကို လုံးဝကောက်ခံမည်မဟုတ်ကြောင်းနှင့် Event Code 1003 ကို အသုံးပြုဆောင်ရွက်ရန်
ဖြစ်ကြောင်း အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

(ပုံ)xxxxxxxxxxxx

ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ (ကိုယ်စား)

(သန်းသန်းဆွေ ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)

မိတ္တူကို

စီမံကိန်း၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့်စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်
ငွေတိုက်ဦးစီးဌာန
ရုံးလက်ခံ/မျှောစာတွဲ